



# Neha Rajan



Neha Rajan comes from a poor family.  She is the eldest daughter. Her father has no permanent job nor stable income. Her mother is jobless. Neha wanted to pursue graduation a Mathematics course after her school finals. As her father couldn't afford her desire, she approached the Patengemeinschaft in March 2018.

In June 2018, she joined for bachelor of Mathematics course at Saint Peter's College, Kolenchery and she has successfully finished the same in June 2021. Further she also studied her Master in statistics course at Mar Athanasius College for Science and Technology and graduated with her Master in Statistics course in 2023.

Hence she was able to achieve her goal with the active support from the Patengemeinschaft **to stand on her own feet with a white collar job and income.** Now not only Neha and Family, but the society also enjoys her valuable service very fruitfully. Neha Rajan has expressed her deepest thanks to her sponsor as well as to Patengemeinschaft Organization for the helping hand to solace her when the financial need.

Neha Rajan stammt aus einer armen Familie  Sie ist die älteste Tochter. Ihr Vater hat weder eine feste Anstellung noch ein stabiles Einkommen. Ihre Mutter ist arbeitslos. Neha wollte nach ihrem Schulabschluss einen Mathematikkurs abschließen. Da ihr Vater ihren Wunsch nicht erfüllen konnte, wandte sie sich im März 2018 an die Patengemeinschaft.

Im Juni 2018 absolvierte sie den Bachelorstudiengang Mathematik am „Saint Peter's College“ in Kolenchery und schloss diesen im Juni 2021 erfolgreich ab. Darüber hinaus studierte sie auch ihren Masterstudiengang Statistik am „MAR Athanasius College for Science and Technology“ und schloss ihr Studium 2023 mit ihrem Master ab im Statistikkurs. So konnte sie mit tatkräftiger Unterstützung der Patengemeinschaft ihr Ziel erreichen, **mit einem Angestelltenjob und Einkommen auf eigenen Beinen zu stehen.** Jetzt genießen nicht nur Neha und ihre Familie, sondern auch die Gesellschaft ihren wertvollen Dienst. Neha Rajan hat ihrem Sponsor sowie der Patengemeinschaft Organisation ihren tiefsten Dank für die Hilfe ausgedrückt.